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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
 
 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. május 15-én, pénteken 18.00 órakor 
tartott közmeghallgatáson. 

 
 
 
 
 
 
 
8/2015. (V.18.) számú rendelet:  A szociális rászorultságtól függő pénzbeli, természetbeni és személyes 
    gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet módosítása. 
9/2015. (V.18.) számú rendelet: Az önkormányzati jelképek és a településnév használatának rendjéről szóló 
    rendelet megalkotása 
10/2015. (V.18.) számú rendelet: A 2015. évi költségvetési előirányzat módosítása.  
 
 
 
 
50/2015. (V.15.) számú határozat: ÁSZ intézkedési terv elfogadása 
51/2015. (V.15.) számú határozat: Vácrátót, 0110/85, 88, 89, 97 hrsz.-ú pályázat eredménytelenné 
        nyilvánítása 
52/2015. (V.15.) számú határozat: Termelői piac időpontjainak meghatározása 
53/2015. (V.15.) számú határozat: Pályázat - Óvodai nevelést végző intézmény infrastrukturális 
        kapacitásbővítéssel nem járó fejlesztése 
54/2015. (V.15.) számú határozat: Pályázat - Belterületi utak, járdák hidak felújítása. 
55/2015. (V.15.) számú határozat: Pályázat - Óvodai, iskolai és utánpótlás sport infrastruktúra-fejlesztés, 
        felújítás 
56/2015. (V.15.) számú határozat: Pályázat - A gyermekétkeztetés feltételeit javító fejlesztések támogatása 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. május 15-én, pénteken 18.00 órakor 
tartott közmeghallgatáson. 
 
A közmeghallgatás helye: Gárdonyi Géza Művelődési Ház  

2163 Vácrátót, Szabadság u. 28. 
 
Jelen vannak:  Spiegelhalter László  polgármester 
   Szlovák Ferenc   alpolgármester 
   Horváth Mátyás  képviselő 
   Lukács Balázs   képviselői 
   Lukács Bálint   képviselő 
   Makovinyi József  képviselő 
   Wildmann Erika  képviselő 
 
   Matyó Anikó   aljegyző 
 
Jegyzőkönyv-vezető: Mikes Nóra   igazgatási előadó 

 
Meghívott vendégek:     Mindszenti-Varga Endre M'Érték Építészeti Tervező Kft. építésze 
 Oroszi Péter   Zöld Híd Régió Kft. képviselője 
   dr. Horváth Imre  Őrbottyáni Rendőrőrs Parancsnoka 
   Molnár József   Körzeti Megbízott 
   Nábelekné Dobrovócki Adrienn Pénzügyi Bizottsági külső tag 
   Turányik Jánosné  Pénzügyi Bizottsági külső tag 
Jelen van továbbá a lakosság részéről 35 fő. 
 
Spiegelhalter László polgármester köszöntötte a megjelenteket, és a meghívott vendégeket, megállapította, 
hogy a Képviselő-testület 7 tagja jelen van. A Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Lukács Balázs 
képviselőt az jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat. Az egyebek napirendi pontban 
lenne egy plusz napirendi pont, mégpedig az önkormányzatok számára kiírt pályázatok. dr. Maruszki Gábor 
a Váci Járási Hivatal vezetője jelezte, hogy a közmeghallgatáson egyéb irányú elfoglaltsága miatt nem tud 
megjelenni. 

A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 6 igen és 1 „nem szavazott érintettség 

miatt” szavazattal elfogadta. 
A Képviselő-testület a módosított napirendi pontokra tett javaslatot egyhangú 7 igen szavazottal elfogadta. 
 
Napirendi pontok:  
1./ 2014. évi zárszámadásról szóló beszámoló.  
2./ 2015. évi költségvetés ismertetése. 
3./ Településrendezési tervvel kapcsolatos lakossági egyeztetés. 
4./ Egyebek:  
- A szociális rászorultságtól függő pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 
szóló rendelet módosítása. 
- Címer rendelet megalkotása. 
- ÁSZ intézkedési terv elfogadása. 
- 2015. évi költségvetési előirányzat módosítása. 
- Vácrátót, 0110/85, 88, 89 és 97 hrsz.-ú ingatlanok eladására /hasznosítására beérkezett pályázatok 
elbírálása. 
- Termelői piac időpontjainak meghatározása. 
- Önkormányzatok számára kiírt pályázatok. 
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Spiegelhalter László polgármester a mellékletben foglaltak szerint tájékoztatást ad, az előző testületi ülés óta  
 
A polgármester eltelt időszakról adott beszámolóját a Képviselő-testület egyhangúan 7 igen szavazattal 
elfogadta. 
 
1./ Napirendi pont: 
Tárgya: 2014. évi zárszámadásról szóló beszámoló.  
 
Spiegelhalter László polgármester elmondta, hogy a 2014. évi zárszámadás anyaga a honlapon is 
megtekinthető. A zárszámadás elkészítését az Áht. és a Vht. írja elő. A zárszámadási rendeletet a Képviselő-
testület elfogadta.  
A zárszámadási rendelet főösszegei a következők:  
- 2014. évi bevétel     222.917 eFt 
- 2014. évi kiadás     219.455 eFt 
- 2014. évi pénzmaradvány        3.462  eFt 
- 2014. évi költségvetési támogatás visszafizetése   - 1.176 eFt 
- 2014. évi pénzmaradvány        2.286  eFt 
. A 2014. évi költségvetést a Képviselő-testület 212.439 e Ft-tal hagyta jóvá. 
- Személyi juttatások     51.761  eFt 
- Munkaadói járulék     12.420  eFt 
- Dologi kiadások     80.550  eFt 
- Felújítás, felhalmozási kiadás      11.800  eFt 
- Intézményi finanszírozás    55.908  eFt 
Az Önkormányzat munkabérhitelt nem vett igénybe. A könyvvizsgálónak már nem kellett felülvizsgálnia.  
Akinek az elhangzott beszámolóval kapcsolatban kérdése van, tegye fel. 
 
Kérdés, hozzászólás a napirendi ponttal kapcsolatban nem érkezett. 
 
2./ Napirendi pont: 
Tárgya: 2015. évi költségvetés ismertetése. 
 
Spiegelhalter László polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a 2015. évi költségvetést időben 
elkészítették a pénzügyes kollégák az önkormányzat intézményvezetőivel történt részletes egyeztetés után, 
melyet a Képviselő-testület megtárgyalt és elfogadott. 
 
A költségvetésben az alábbiak a főösszegek:  
Bevétel: 211.160 eFt,  
Kiadás:  211.160 eFt,  
Tervezett forráshiány:  0 Ft.  
Az Önkormányzatnak december 31-én nem volt hitele.  
Akinek az elhangzott beszámolóval kapcsolatban kérdése van, tegye fel. 
 
Lukács Bálint képviselő kiegészítésként elmondta, hogy a Botanikus kerttel sikerült megegyeznie az 
Önkormányzatnak és a továbbiakban részletekben fizetik ki a fennálló tartozást (20 millió Ft-ot), mely a 
ciklus végére teljesen kifizetésre kerül. 
 
Kérdés, hozzászólás a napirendi ponttal kapcsolatban nem érkezett. 
 
3./ Napirendi pont: 
Tárgya: Településrendezési tervvel kapcsolatos lakossági egyeztetés 
 
Meghívott vendég: Mindszenti-Varga Endre az M'Érték Építészeti Tervező Kft. építésze 
 
Spiegelhalter László polgármester felkérte Mindszenti-Varga Endre tervező urat, hogy adjon tájékoztatást a 
rendezési terv módosításával kapcsolatban. 
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Mindszenti-Varga Endre tervező köszöntötte a megjelenteket, elmondta, hogy a cégét a településrendezési 
eszközök módosításával bízták meg. A településrendezési tervnek van egy távlati elképzeléseket tartalmazó 
része, ez a szerkezeti terv és van egy szabályozási terv része mely úgy működik, mint egy jogszabály a helyi 
dolgokat szabályozza le. Ezekhez a szabályokhoz kell igazodnia mindenkinek, aki a településen építeni 
szeretne, a szakhatóságok is ebből dolgoznak és ez alapján adja ki az engedélyeket az építési hatóság. A terv 
felülvizsgálata 10 évente kötelező, most egy Kormány rendelet miatt volt szükség a felülvizsgáltra. A 
lakosság tájékoztatása megtörtént a tervek felülvizsgálatáról, melyre igen sok kérés, kérdés érkezett be, ezt a 
testület a 2015. április 14-én tartott ülésén egyenként meg is tárgyalta. Voltak olyan kérések, kérdések, 
melyeket támogattak, de voltak olyanok is, melyek elutasításra kerültek. A testületi ülés után minden 
érintettet tájékoztattak a testületi döntésről. Légyeges változás a rendezési terv felülvizsgálta során nem 
várható, apró korrekciók fognak csak beépülni az új tervbe. A folyamat még kb. fél évet fog igénybe venni, 
melyről a lakosok is folyamatában tájékoztatva lesznek. A tervezetet kb. 40 szakhatóságnak kell még 
megküldeni véleményezésre, ezért ilyen hosszadalmas ez az egész. 
 
Spiegelhalter László polgármester megköszönte a tervező úrnak a tájékoztatást. Megkérdezte, hogy van-e 
valamiken kérdése, hozzászólása a napirendi ponthoz? 
 
Kérdés, hozzászólás a napirendi ponttal kapcsolatban nem érkezett. 
 
4./ Napirendi pont: 
Tárgya: Egyebek 
 
a./ A szociális rászorultságtól függő pénzbeli, természetbeni és személyes  gondoskodást nyújtó 
ellátásokról szóló rendelet módosítása. 
 
Spiegelhalter László polgármester kérte a képviselőket, hogy mondják el véleményüket a rendelet 
módosításával kapcsolatban. 
 
Matyó Anikó aljegyző kiegészítésként elmondta, hogy az idei évben több központi támogatást kapott az 
Önkormányzat a szociális ellátásokra, ezért javasolják a rendelet módosítását. Az előterjesztéshez készítettek 
egy táblázatot, melyben szerepelnek a jelenlegi és a tervezett jövedelem határok és támogatási összegek. 
Természetesen szórólap formájában is tájékoztatják a lakosokat a lehetőségekről, ezt korábban az 
alpolgármester úr is kérte.  A rendelet 2015. december 31. napjáig lenne érvényben, mivel nem tudni, hogy 
2016. évben mennyi támogatást kapunk majd erre a célra.  
 
Szlovák Ferenc alpolgármester megkérdezte, hogy ez ugyanaz a pénz, amit tavaly év végén vissza kellett 
fizetni, azért mert nem lett elköltve? 
 
Matyó Anikó aljegyző közölte, hogy igen, ez ugyanaz a keret. 
 
Horváth Mátyás képviselő megjegyezte, hogy az újszülött támogatásnál esetleg egy nyilatkozatot kellene 
aláíratni a szülőkkel, melyben vállalják, hogy bizonyos évig vácrátóti lakosok maradnak.  
 
Matyó Anikó aljegyző javasolta, hogy a rendelet szövegébe írják bele, hogy hány év legyen szükséges ahhoz, 
hogy valaki újszülött támogatásban részesülhessen. Azért kellene bizonyos időhöz kötni a támogatás 
megállapítását, mert félő, hogy sokan bejelentkeznek majd a településre és a támogatás felvétele után pedig 
kijelentkeznek. 
 
Lukács Bálint képviselő szerint a cél az, hogy minél több gyerek szülessen, így bővülhet csak a település 
lélekszáma. Jó ötletnek tartotta a támogatás emelését, ugyanis ez az összeg egy kezdő családnak nagy 
segítséget jelenthet. Mindenképpen motiválni kell a szülőket, hogy Vácrátóton maradjanak. 
 
Matyó Anikó aljegyző megjegyezte, hogy ha utólagos feltételhez kötik a támogatást, akkor annak a betartását 
az Önkormányzatnak ellenőriznie kell. Ha 2-3 év után elhagyják a települést a támogatást már nem lehet 
visszafizettetni! 
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Lukács Balázs képviselő nem gondolja, hogy valaki csak azért jelentkezik be majd a településre, hogy 
megkaphassa az újszülött támogatást. Nem jó ölet vizsgálni a bejelentkezéseket, ugyanis több oka is lehet 
annak, hogy valakinek más a lakcíme.  
 

Spiegelhalter László polgármester javasolta, hogy egy szándéknyilatkozatot kérjenek a szülőktől a vácrátóti 
tartózkodással kapcsolatban. Ő úgy gondolja, hogy aki gyermeket vállal az tisztességes, javasolta, hogy 
ebből induljanak ki. 
 

Matyó Anikó aljegyző felhívta a figyelmet, hogy a most megállapított támogatási feltételek csak 2015. 
december 31-ig lesznek érvényesek, mivel nem tudni, hogy jövőre mennyi központi támogatást kap az 
Önkormányzat erre a célra.  
 

Horváth Mátyás képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy a szomszédos településeken 10-30 E Ft között 
adnak újszülött támogatást. 
 

Lukács Balázs képviselő szerint elengedő szándéknyilatkozatot kérni a szülőktől, ha az abban foglaltakat 
nem tartják meg, akkor esetleg, ha még egyszer kérnék a támogatást, nem kaphatják meg. 
 

Spiegelhalter László polgármester tekintettel arra, hogy a napirendi ponttal kapcsolatban további észrevétel 
nem volt szavazásra bocsátotta a rendelet tervezetet és megállapította, hogy Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2015. (V. 18.) számú rendelete: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális rászorultságtól függő pénzbeli, 
természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 5/2015. (II.18.) számú 
önkormányzati rendelet módosítását megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 
  Határidő: 2015.06.01.     Felelős: jegyző 
 
b./ Címer rendelet megalkotása 
 
Spiegelhalter László polgármester elmondta, hogy Horváth Mátyás képviselő szerint a visszajuttatott 
szórólapok alapján nehéz dönteni ebben a érdésben. Minden család egy szórólapot kapott, ahol páratlan a 
család létszáma, ott a többség szava döntött, ahol páros a család létszáma, ott valóban kicsit nehézkesebb 
lehetett a döntés. Megkérdezett néhány családot a szavazással kapcsolatban, de mindenki azt a választ adta, 
hogy meg tudtak egyezni, nem volt ebből probléma. A visszaérkezett szavazólapok közül a többség a Ratold 
lovagot ábrázoló címert támogatta, ezért kérte a testületet, hogy alkossák meg a rendeletet.  
 
Matyó Anikó aljegyző hozzátette, hogy korábban már volt egy címer rendelete a településnek, amit hatályon 
kívül kellene helyezni az új elfogadásával egyidejűleg.  
 
Szlovák Ferenc alpolgármester megkérdezte Horváth Mátyás képviselőt, hogy számára elfogadható-e ilyen 
formában a címer rendelet, ugyanis olvasta az ebben a témában írt levelét. 
 
Horváth Mátyás képviselő elmondta, hogy a testület a korábbi ülésén úgy döntött, hogy minden egyes lakos 
kap egy szavazólapot és úgy szavazhat, ezzel szemben minden család egy szórólapot kapott csak. Tudja, 
hogy több munka lett volna az adminisztrációval, de erről döntött a testület, ami döntés végül meg lett 
másítva.  
 
Spiegelhalter László polgármester tekintettel arra, hogy a napirendi ponttal kapcsolatban további észrevétel 
nem volt szavazásra bocsátotta a rendelet tervezetet és megállapította, hogy Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 
 
 
 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 9/2015. (V. 18.) számú rendelete: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati jelképek és településnév 
használatának rendjéről szóló rendelet módosítását megismert és azt a mellékletben foglaltak szerint 
elfogadja.  
  Határidő: 2015.04.18.     Felelős: jegyző 
 
c./ ÁSZ intézkedési terv elfogadása 
 
Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy 2014. januárjában volt az ÁSZ ellenőrzés az Önkormányzatnál, azóta 
nem sikerült a számukra elfogadható intézkedési tervet készíteni. Most újra módosították a felhívásnak 
megfelelően az intézkedési tervet, mely remélhetőleg már elfogadásra is kerül az ÁSZ részéről. Az 
intézkedési tervet a belső ellenőrrel is megnézette, véleménye szerint ez megfelelő lesz és elfogadásra kerül 
majd, de ezt előre nem lehet tudni. 
 
Spiegelhalt6er László polgármester mivel hozzászólás és kérdés nem hangzott el, szavazásra bocsátotta a 
határozat javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 50/2015. (V. 15.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Állami Számvevőszék Vácrátót Község 
Önkormányzatánál a belső kontrollrendszer kialakításának, egyes kontrolltevékenységek és a belső 
ellenőrzés működésének ellenőrzéséről készített előterjesztést és az Állami Számvevőszék által tett 
megállapításokhoz kapcsolódóan készített Módosított intézkedési tervet a mellékletben foglaltak szerint 
megismerte és azt elfogadja. A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a módosított intézkedési 
tervet az Állami Számvevőszéknek küldje meg. 
 
18.40 órakor dr. Horváth Imre őrsparancsnok és Molnár József körzeti megbízott elhagyta a termet. 
 
d./2015. évi költségvetési előirányzat módosítása. 
 
Spiegelhalter László polgármester elmondta, hogy az írásos anyagot mindenkinek kiküldték. Kérte a 
képviselőket, hogy amennyiben van kérdésük, azt tegyék fel. 
 
Mivel a testület részéről kérdés és észrevétel a rendeletmódosítással kapcsolatban nem volt, ezért szavazásra 
bocsátotta azt. 
 
Megállapította, hogy Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotta: 

 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 10/2015. (V. 18.) számú rendelete: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. évi költségvetésről szóló rendelet módosítását 
megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. A bevételi és kiadási főösszeget 211.160 e Ft-
ról 209.096 e Ft-ra módosítja. 
 

  Határidő: 2015.04.18.     Felelős: jegyző 
 
e./ A Vácrátót, 0110/85, 88, 89 és 97 hrsz.-ú ingatlanok eladására /hasznosítására beérkezett pályázatok 
elbírálása. 
 
Spiegelhalter László polgármester a pályázati kiírással kapcsolatban elmondta, hogy van egy vácrátóti lakos, 
aki jelezte az Önkormányzat felé, hogy adásvételi szerződéssel rendelkezik az egyik területre, mely valami 
miatt a Földhivatalba nem került bejegyzésre. Ennek kivizsgálása hosszabb időt vesz igénybe, ezért kérte, 
hogy a pályázatot nyilvánítsák érvénytelennek és majd a kivizsgálást követően írják ki újra a pályázatot, ami 
várhatóan csak a következő év elején lenne aktuális. Érdemes várni a terület hasznosításával/eladásával 
kapcsolatban, ugyanis elkezdtek emelkedni az árak. Ő személy szerint nem javasolja a területek eladását az 
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árak emelkedése miatt. Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése? 
 
Wildmann Erika képviselő javasolta, hogy az újabb pályázati kiírásról a szomszédos ingatlanok tulajdonosait 
értesítsék. Az érintett területet jelenleg művelik az emberek, ezért javasolta a pályázat érvénytelenítését.  
 
 
Spiegelhalter László polgármester kérte a képviselőket, hogy érvénytelenítsék a pályázatot, már csak azért is, 
mert így nem sértik meg azokat a személyeket, akik jelenleg művelik az érintett területeket.  
 
Mivel további hozzászólás és kérdés nem hangzott el, szavazásra bocsátotta a határozat javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 51/2015. (V. 15.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Vácrátót, 0110/85, 0110/88, 0110/97 és 0110/89 
hrsz.-ú ingatlanok hasznosítására vonatkozó ajánlatokat megismerte és úgy határoz, hogy a pályázati eljárást 
eredménytelennek nyilvánítja. A hasznosításra/értékesítésre vonatkozó pályázatot egy évvel elhalasztja. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 

f./ Termelői piac időpontjainak meghatározása. 
 
Spiegelhalter László polgármester elmondta, hogy az előterjesztést mindenkinek megküldték. Kérte a 
képviselőket, hogy mondják el véleményüket. Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban észrevétel és kérdés 
nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 52/2015. (V. 15.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy „termelői piac” megnevezéssel 2015. 
06.13., 2015.06.27., 2015.07.11., 2015.07.25., 2015.08.08., 2015.08.22., 2015.09.12., 2015.09.26. napján 
rendezvényt szervez. A Képviselő-testület továbbá úgy határoz, hogy ezen alkalommal közterület-használati 
díjat nem szed, továbbá a rendezvény számára biztosítja a jelenleg nem használt települési ügysegédi irodát. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
18.50 órakor Wildmann Erika képviselő elhagyta a termet, így a Képviselő-testület létszáma 6 főre csökkent. 
 
g./ Önkormányzatok számára kiírt pályázatok. 
 
Spiegelhalter László polgármester elmondta, hogy több pályázati lehetőség is megjelent, melyről kéri, hogy 
döntsön a testület. A pályázatról készítettek egy írásos előterjesztést, melyet mindenkinek kiadtak. Ismertette 
a pályázaton elnyerhető összegek mértékét és az önrész mértékét is. Kérte a képviselőket, hogy tegyék fel 
kérdéseiket az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 

Matyó Anikó aljegyző kiegészítésként elmondta, hogy a nyári időszakban ülésszünete van a testületnek, ezért  
kéri, hogy most hozzanak döntést a pályázatokkal kapcsolatban. Az előterjesztésből kitűnik, hogy egy 
keretet, vagyis a maximum értékeket helyezték előtérbe, mivel a beruházások költségvetése még nem készült 
el. A pályázatok közül 2 pályázat 95 %-os támogatottságú, a másik kettő pedig 85 %-os. A testület döntése 
kell ahhoz, hogy egyáltalán elkezdjenek foglalkozni a pályázattal.  
 

Szlovák Ferenc alpolgármester szerint, ha az önerőt ki tudja fizetni az Önkormányzat, akkor támogatja a 
pályázatok benyújtását.  
 

Makovinyi József képviselő egyetértett az elhangzottakkal, javasolta, hogy hozzák meg a szükséges 
határozatokat. 
Matyó Anikó aljegyző hozzátette, hogy a pályázatok állásáról folyamatosan tájékoztatni fogják a testület 
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tagjait. 
 

Spiegelhalter László polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további észrevétel és kérdés nem 
volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2015. (V. 15.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Magyarország 2015. évi 
központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 3. melléklet II. 4. pont aa), ac) és ad) pontok szerinti 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására” pályázatot kíván benyújtani. A 
megjelölt pályázati alcélok közül a kötelező önkormányzati feladatot ellátó intézmények fejlesztése, 
felújítása alcél megvalósítását az alábbi maximalizált összeghatár erejéig vállalja: 
A támogatási igény maximuma: 30.000.000,-Ft 
A vállalt önerő maximum értéke: 1.578.000,-Ft 
Vácrátót Község Önkormányzata a pályázat megvalósításához szükséges önerőt,  „költségvetési elszámolási 
számláján” biztosítja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza Spiegelhalter László polgármestert a pályázattal kapcsolatos 
nyilatkozatok megtételére. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 

Spiegelhalter László polgármester szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 54/2015. (V. 15.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Magyarország 2015. évi 
központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 3. melléklet II. 4. pont aa), ac) és ad) pontok szerinti 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására” pályázatot kíván benyújtani. A 
megjelölt pályázati alcélok közül a Belterületi utak, járdék, hidak felújítása alcél megvalósítását az alábbi 
maximalizált összeghatár erejéig vállalja: 
A támogatási igény maximuma: 15.000.000,-Ft 
A vállalt önerő maximum értéke: 2.647.000,-Ft 
Vácrátót Község Önkormányzata a pályázat megvalósításához szükséges önerőt , „költségvetési elszámolási 
számláján” biztosítja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza Spiegelhalter László polgármestert a pályázattal kapcsolatos 
nyilatkozatok megtételére. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 

Spiegelhalter László polgármester szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2015. (V. 15.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Magyarország 2015. évi 
központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 3. melléklet II. 4. pont aa), ac) és ad) pontok szerinti 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására” pályázatot kíván benyújtani. A 
megjelölt pályázati alcélok közül az Óvodai, iskolai és utánpótlás sport infrastruktúra-fejlesztés, 
felújítás alcél megvalósítását az alábbi maximalizált összeghatár erejéig vállalja: 
A támogatási igény maximuma: 20.000.000,-Ft 
A vállalt önerő maximum értéke: 3.529.000,-Ft 
Vácrátót Község Önkormányzata a pályázat megvalósításához szükséges önerőt , „költségvetési elszámolási 
számláján” biztosítja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza Spiegelhalter László polgármestert a pályázattal kapcsolatos 
nyilatkozatok megtételére. 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
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Spiegelhalter László polgármester szavazásra bocsátotta a következő határozati javaslatot: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2015. (V. 15.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Magyarország 2015. évi 
központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 9. pontja szerinti „a gyermekétkeztetés feltételeit 
javító fejlesztések támogatására” pályázatot kíván benyújtani.  
A megjelölt pályázati cél megvalósítását az alábbi maximalizált összeghatár erejéig vállalja: 
A támogatási igény maximuma: 30.000.000,-Ft 
A vállalt önerő maximum értéke: 1.578.000,-Ft 
Vácrátót Község Önkormányzata a pályázat megvalósításához szükséges önerőt , „költségvetési elszámolási 
számláján” biztosítja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza Spiegelhalter László polgármestert a pályázattal kapcsolatos 
nyilatkozatok megtételére. 
 
  Határidő: 2015. május 29.   Felelős:  polgármester 
 
Spiegelhalter László polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy végre megvan a Vácrátóti KSE 
cégbírósági végzése, mely szerint ő lett az elnök, Turányik Tamás az elnök helyettes és Turányik Józsefné 
pedig a kincstárnok. A cégbíróságon felhívták a figyelmüket arra, hogy 1997. óta törvénytelenül működött a 
Vácrátóti KSE, ugyanis az Alapszabályt már régen módosítani kellett volna. A módosítást most elvégezték, 
mely elfogadásra és bejegyzésre is került. A Vácrátóti KSE Alapszabályát fel fogják tenni a honlapra, hogy 
mindenki elolvashassa, aki szeretné. Ezen kívül elkészítik majd a KSE SZMSZ-ét is és évente két gyűlést is 
fognak tartani. Az első gyűlés év elején lesz, melyen a beszámolót tárgyalják majd meg, a szakmai munka 
értékelésére pedig a bajnokság lezárása után kerül majd sor a jövő hónap elején. 
A Vácrátóti KSE és a Schobu Karate HSE beszámolóját majd a soron következő ülésre tervezik behozni. 
Megkérdezte Horváth Mátyás képviselőt, hogy ezt elfogadja-e? 
 
Horváth Mátyás képviselő közölte, hogy persze ez így elfogadható, de ez a testület döntése. 
 
Papp István lakos elmondta, hogy szerdán kereste a polgármester urat a hivatalban, de éppen nem volt bent. 
Látta Makovinyi József képviselő úr végzettségeiről a bizonyítvány másolatokat, azonban a 8. általános 
igazolását nem látta. Már fél éve ígérgetik, hogy megnézheti a bizonyítvány másolatát, de ezt a mai napig 
látta. Látni szeretné a bizonyítványt! Milyen határidőt szabnak meg a bemutatásra? 
 
Spiegelhalter László polgármester szerint a benyújtott bizonyítványok másolatából kitűnik, hogy van 
Makovinyi József képviselőnek 8. általánosa, különben nem kaphatott volna szakmát. Eljutott hozzá már az 
az információ is, hogy megkérdőjelezik a jogosítványa érvényességét is. Kikéri ezt a feltételezést és 
sérelmezi azt, hogy úgy kérik számon Makovinyi Józsefet, hogy nem a munkájával van a probléma. Ha a 
képviselő úr felhatalmazást ad arra, hogy kikérjék a 8. általános iskolai bizonyítványát, akkor kikérik azt, de 
ezt nem szívesen teszi meg. Kiáll minden képviselőtársa mellett legyen bárkiről is szó. Egyébként pedig nem 
előírás a képviselőséghez, hogy valakinek legyen 8 általános vagy egyéb végzettsége. Ezért nem érti, hogy 
miért ilyen fontos ez a dolog. Szerinte ezt magánemberként kellene megbeszélniük egymás között, nem 
pedig itt a közmeghallgatáson. Tisztességes embernek ismeri Makovinyi József képviselőt, ezért sem érti az 
egészet. 
 
Lukács Balázs képviselő véleménye szerint nincs nagy probléma a településen, ha csak ez a kérdés merült 
fel. Sajnálja Papp Istvánt, ha mással nem tud foglalkozni, csak ezzel. Nem ez a legfontosabb szerinte. Kezdi 
furkálódásnak érezni ezt a dolgot, ezért ennek véget kell vetni. Megköszönte a polgármester úrnak, hogy 
kiáll mindegyik képviselője mellett.  
 
Papp István lakos szintén megköszönte, hogy a polgármester úr kiáll a képviselők mellett. Azonban mindent 
nyilvánosságra kell hozni, ha ezt kérik, akkor ezt is. Csodálkozik, hogy csak ilyen kevés számban jelentek 
meg a lakosok a közmeghallgatáson, azt gondolta, hogy tele lesz a művelődési ház. Biztosan nem mertek 
eljönni a lakosok! Megkeresik őt az emberek ezért is tesz fel kérdéseket az üléseken. Elmondta, hogy 25 éve 
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hozták létre a Hivatalt, akkor sikerült elszakadnia a településnek Őrbottyántól. 1990-ben lépett ki pontosan 
Vácrátót Őrbottyán Nagyközségből, ami nagyon sok utánajárással járt. Ezért az önállóságért a jövőben is 
harcolni fog. Megkérdezte Makovinyi József képviselőt, hogy igaz-e az a hír, hogy jár malacokat herélni? 
 
Makovinyi József képviselő közölte, hogy igen, igaz. 
 
Papp István alpolgármester erre csak annyit mondott, hogy meg kell nézni az állatvédelmi törvényt. 
 
Nábelek Józsefné lakos kérte, hogy hagyják már végre békén Makovinyi József képviselőt.  
 
Lukácsné Tamás Katalin lakos tájékoztatásként elmondta, hogy korábban ő is részt vett abban, hogy 
Vácrátótnak legyen önálló Önkormányzata. Régen sem érdekelt senkit, hogy van-e valakinek végzettsége, 
vagy sem. Szerinte Makovinyi József példás családban él, ráadásul beteg gyermeket is nevel a feleségével. A 
képviselők munkáját kellene vizsgálni és segíteni kellene őket a jó dolgokban. Szerinte akkor lehetne számon 
kérni a képviselőket, ha nem jól végzik a munkájukat, amúgy pedig segíteni kellene őket, mivel csak akkor 
fogunk eredményeket elérni, ha összefogunk. A disznóherélés nem ide tartozó dolog, ha valakinek nem 
tetszik valami, akkor fel lehet jelenteni, vagy be lehet panaszolni.  
 
Spiegelhalter László polgármester megköszönte a hozzászólásokat. Felkérte Oroszi Péter urat a Zöld Híd 
Régió Kft. munkatársát, hogy adjon tájékoztatást a Zöld Híd Kft.-nél történtekről. 
 
Oroszi Péter a Zöld Híd Régió Kft. munkatársa elmondta, hogy a médiában már biztosan többen hallották, 
hogy bajban van a cég. A hír valóban igaz, de a szolgáltatás ezután is zavartalanul fog működni. A probléma 
a plusz kiadások miatt alakult ki ilyen pl: tranzakciós költség, útdíj stb. ezeket a nem várt kiadásokat nem 
tudja a cég előteremteni. Gondot jelent továbbá a rezsicsökkentés is, ezen kívül nem tudják kitermelni a 
6.000,-Ft/tonna lerakói járulékot sem. Folyamatosan harcolnak az államigazgatás ellen. A szemétszállítás 
nincs veszélyben, a Zöld Híd Kft. folyamatosan végzik a munkáját. Ha nem tudják végezni a munkát akkor a 
végső esetben a Katasztrófavédelem veszi át a munkát, az ő munkásaikkal? Bíznak abban, hogy nem lesz 
semmi gond, továbbra is tudják végezni a feladatukat. Megköszönte a figyelmet.  
 
Spiegelhalter László polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki megjelenését 
megköszönte és az ülést 19.10 órakor bezárta. 
 

Kme. 
 
 
 

Spiegelhalter László           dr. Törőcsik Edit 
                polgármester                     jegyző 
 
 
 

Lukács Balázs 
jegyzőkönyv-hitelesítő 


